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HØRINGSSVAR:  
 
ISU06 – Dette ser vi som en rigtig dårlig ide. Vi er stadig ramt af udmeldinger af 
medlemmer pga. Corona pandaminen. Vi arbejder hårdt på at få medlemmer til 
at melde sig ind i klubben igen. Ved at reducere antallet af pædagoger i 
klubområde, vil der være mindre tid til at fange ikke medlemmer, da der skal 
løbes stærkere og hurtigere i klubben. Forslaget vil også reducere den 
forebyggende indsats, samt dårlig faglighed og ringere service.  
 
ISU14A – I klubområde vil det være en god ting, da vi i forvejen har 2 ugers 
tvunget lukning i sommerferien. På daginstitutionsområde er det en dårlig ide. 
 
ISU02 – I Sengeløse klub 2021, har vi 0 timer oppe på Sengeløse Skole, så vi 
har svært ved at udtale os om den nuværende 50/50% deling bliver brugt, men 
som klubområde vil der kunne blive mulighed for fuldtidsstillinger med 25/75% 
deling. 
 
ISU09 – Det ser vi som en dårlig ide. Uddannelseambassadør uddannelsen er 
lige blevet sat i værk og er i fuld gang. Ved at skære ned for en pædagog 
ambassadør, vil samarbejdet mellem skolen, klubben, ungguider og 
kriminalpræventivt team forringes og de vil få mere arbejde. 
 
ØU01 – Kommunens bygninger vil forfalde hurtigere ved at spare på dette 
område.  
 
TVÆR01 – Grundlæggende syntes vi det er en dårlig ide at blive ved med at 
bruge Salami metoden i kommunen. 1% ser ikke ud af meget, men 1% hver år 
er ret meget over tid. Det går udover alle områder.  
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